
Referat
TELEFONMØTE 06.10.09 Kl: 19:00 - 2153 Styremøte nr. 9-2009.

Tilstede Arne Løland,  Bjørn Wæhre,  Grete Olavessen, Torill Johannessen,  Hilde Heggen,  
Ann Kristin Bakkebø og  Trude Holmen

Frafall: Ann- Kristin Stordahl
Sak
81/09

Godkjenning av innkalling og forslag til saksliste.

Vedtak OK
Sak 
82/09

Godkjenning av referat fra forrige møte.

Vedtak OK med en endring – Toril skal ringe Vestby hyttepark,- ikke Hilde.
Sak  
83/09

Dommerkonferanse
Status

Vedtak Det er tregt for klubben å få de svarene vi trenger for å komme videre. Det virker 
som om vi bør samarbeide med andre klubber for å få flest mulig deltakere. Vi må 
finne en dato, og prøver å finne noen å samarbeide med. Det finnes et brev der det 
er info om dommerkonferanse.

Sak
84/09  

Oppdretterseminar
Status

Vedtak Fra Styret kommer to eller tre.
De som insisterer på enerom betaler direkte der oppe 365,- i tillegg.
Trude lager referat fra seminaret, tar bilder og betaler foredragsholderne på stedet.
Nå er det 34-35 påmeldte. 

Sak 
85/09 

Status Dogs4All
Status. Trenger noen til raseparade. 

Vedtak Hilde har sett på veggene. Noen bilder må erstattes. Vi lager en enkel brosjyre til 
utdeling. Arne forhører seg om noen kan lage den. 
Til raseparaden trenger vi fire hunder. En i hver farge. De bør være av ck-kvalitet, 
men må ikke være ”stjerner”. 

Sak 
86/09 

Generalforsamling 2010
Dato, forberedelser. Noe vi må ha med i neste blad?

Vedtak Dato: 10.april 2010
Hvor: Gardermoen
Hva må inn i bladet: Fra valgkomiteen, lovendring, påminnelse om at alle forslag 
må inn før 31.12.2009

87/09 Private reportasjer i medlemsbladet
Skal medlemmer som har arrangement i privat regi få plass til reportasjer i bladet. 

Vedtak Styret opprettholder tidligere vedtak.
Sak 
88/09 

Eventuelt. 
Trude: Det mangler et saksnummer i ref nummer 6 det er nummer 53/09 som er falt 
ut, det er punktet om innkalling og dagsorden.
Vedtak: Det rettes.

Trude: Hvor er klubbens skriftlige materiell?
Vedtak: Sjekker opp.

Toril: Orienterte: Vestby hyttepark ikke egnet for utstillingen. 
Tangenodden skal besøkes snart,- der får vi dessuten ha kiosk.



Bjørn: Forslag til retningslinjer til fordeling av inntekter ved kiosk og loddsalg.
Vedtak: Vedtatt.

Arne: Vi trenger leder av valgkomiteen

Vedtak: Valgkomiteens Elin Hansen bes om å overta formannsrollen i komiteen

Arne : Rasepresentasjon i Hundesport?
Vedtak: Godkjent. 

Facebook: Vi er interesserte, men må vite hva vi skal legge i bunnen av
retningslinjer.

Vedtak: Vi tenker over saken

Referat skrevet av Trude Holmen
13/ 10-2009


